
Jeg hedder Charlotte Rye Larsen, er 30 år, og er den heldige mor til 3 dejlige unger.

Jeg har et spørgsmål, som ligger mig meget dybt.

I '95 blev jeg uddannet social-og sundhedshjælper. Jeg ville meget, meget gerne tage uddannelsen videre til social-og
sundhedsassistent. Dette er stadig et stort ønske for mig. Men alle vi "modne" piger, som meget gerne ville tage den her 
uddannelse, og hjælpe vores land med at mindske antallet af mangel på hænder, kan simpelthen ikke få lov at tage den.
En brutto løn hedder 9500,- om måneden!! Helt hul i hoved, når man som social-og sundhedshjælper kan få 16.500,- . 
Jeg ved der er mange som gerne ville tage uddannelsen videre, men som selvfølgelig ikke kan, for når man er over 25, 
så er man som regel begyndt at bygge rede, og kan økonomisk ikke få det til at hænge sammen..
Mit HØJESTE ønske er at blive social og sundhedassistent. Men jeg kan ikke. Jeg kan ikke betale husleje, sfo og 
børnehave, forsikringer osv, med en brutto løn på 9500,-, selvom jeg har en mand.
Jeg bliver resten af mit liv nødt til at arbejde "på må og få", fordi jeg ikke kan komme til at arbejde med det som jeg 
virkelig brænder for.
Det er altså for ringe at men ikke forsætter med voksen elev lønnen, når i nu selv siger: "Der mangler hænder, der 
mangler hænder". Vi er mange der gerne vil hjælpe, men som ikke få muligheden for det..

Kan du forklare mig, hvorfor man ikke føre elevlønnen videre?

Mange kærlige hilsner fra en der gerne vil hjælpe, men ikke kan få lov.
Charlotte Rye Larsen
Selskovvej 6
3400 Hillerød.
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